
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

21.11.2023 kl. 18.30-20.30 i Stenstrup 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Til stede: X Martin A Pia U. X Shanne 

 X Signe X Michael   X  Steffani 

 X Peter X René   

 X  Jesper C X Oliver   

 A Kristian X  Vibeke   

 A Christian     

 X Louise     

 X  Lisbeth     

       

Referent: X René     

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af sidste SKB 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

1. Godkendelse af referat Godkendt 

  

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand Oliver og Martin har været til dialogmøde med 
udgangspunkt i den nye børne- og ungepolitik. Der var en 
fin dialog. 

              b)   Nyt fra elevråd Pigerne i udskolingen ønsker bind/tamponer flyttet 

fra kontoret til pigetoilettet. 

Elevrådet vil gerne arrangere en trivselsdag for alle 

elever på matriklen i Stenstrup. 

Nogle af mellemtrinseleverne oplever at få skæld ud 

af rengøringspersonalet. Elevrådsrepræsentanterne 

fra elevrådet har holdt møde med René om sagen.  

              c)   Nyt fra forældre Intet nyt 

              d)   Nyt fra medarbejdere Pia Ulrich har afløst Brynjar som 
medarbejderrepræsentant i bestyrelsen fra Kirkeby. 
Andet LEAPS-forløb er godt i gang. Planlægningen af tredje 
forløb, der skal afvikles i samarbejde med virksomheder, er 
i gang. Det er lidt forskelligt, hvor langt de enkelte teams er 
i processen med deres virksomhed.  
Matriklen i Stenstrup får 22. november opfølgende besøg 
fra arbejdstilsynet.  

              e)   Nyt fra ledelsen Der er fokus på arbejdsmiljøet. Der sættes gang i psykisk 
APV om en uges tid. Der er et fælles oplæg om psykologisk 
tryghed på skolen den 13. december.  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
I øvrigt er der også gang i LEAPS-omstillingen. Den årlige 
LEAPS-survey er netop gennemført. Resultaterne er endnu 
ikke blevet evalueret.  

  

4. Arbejdsgrupper – opsamling fra 
sidst, 10 min 

Vi sætter os sammen i arbejdsgrupperne og genopfrisker 
lige pointerne fra sidste møde  
 

  

5. Arbejdsgruppernes pointer i 
fællesskab, 40 min 

Arbejdsgrupperne fremlægger deres tanker i plenum.  
Fremlæggelserne drøftes. 
Hvad så nu? 
Mangfoldige læringsmiljøer:  

• Der er tendens til at fokusere meget på de svage 
elever, når dette emne drøftes. Gruppen ønsker 
fokus på, at mangfoldigheden omfatter alle elevers 
læring. Der er lys på nogle udviklingspotentialer for 
skolen:  

• Eleverne oplever, at de i undervisningen møder 
mange træningsopgaver med ting de kan i 
forvejen. Eleverne kan og ønsker at udfordres 
bedre.  

• I LEAPS-forløb arbejder alle elever med samme 
udgangspunkt. Det bør overvejes, hvordan elever, 
der kommer hurtigt i mål kan udfordres fagligt. 

• Skolehjemsamtaler: Oplevelsen af at komme til en 
samtale og få at vide, at alt går godt, er desværre 
velkendt. Ved sådan en samtale bør alle elever 
kunne få fokus på nye udviklingspunkter. Det er 
håbet at de elevcentrerede skolehjemsamtaler kan 
gøre en forskel i forhold til dette.  

• Potentialet for differentiering i aldersintegreret 
holddeling bør anerkendes.  

• Der bør være større fokus på variationen i 
opgavetyper, der stiller større og mere komplekse 
udfordringer end færdighedstræning.  

• Der skal være mulighed for arbejdsro. 

• Det foreslås at informere om fagligt inspirerende 
fora som f.eks. https://unf.dk/ 
 

Skærmtid: 
Se vedlagte bilag… 
Det blev drøftet om bestyrelsen skal bringe nogle 
anbefalinger om gode skærmvaner ud til den samlede 
forældregruppe. Det kan evt. ske ved at genoverveje 
skolens mobilpolitik.  

  

6. Budget 2024, 45 min 
 
Uden elever 

Ledelsen kommer med deres bud. 
Drøftelser. 
Beslutninger. 

https://unf.dk/


 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
Alle punkter i bilag 2 er taget til efterretning af bestyrelsen. 
Med hensyn til lejrskoler i skoleåret 2024/2025 beslutter 
bestyrelsen et af følgende to forslag på næste møde.  
Ledelsen vil have konkrete priser/tal for besparelsen for 
hver af te to forslag baseret på udgifterne til lejrskoler i 
indeværende skoleår: 

1. Der afvikles lejrskole på 8. årgang i samme omfang 
som hidtil (4 overnatninger). Lejrskolen i 6. klasse 
aflyses.  

2. Der afvikles lejrskole på 8. årgang i samme omfang 
som hidtil (4 overnatninger). Lejrskolen i 6. klasse 
aflyses. Der afvikles en tur med en enkelt 
overnatning i lokalområdet 

  

7. Punkter til næste møde  

 

 

 

 


